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VERSLAG 
 

VERGADERING COMMISSIE 2 
 

VAN WOENSDAG 16 JUNI 2021 TE 19:30 UUR 
 

digitaal 

  
 

Aanwezig: Der Kinderen Annemie – voorzitter 
Pauline Ceusters – waarnemend voorzitter 
Segers Peter, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, van Dongen Savannah, De Quick Dieter, Van Steenbergen 
Jan, Eric Vos, Elst Rudy, Voordeckers Bart - raadsleden 
Verheyen Kelly, Luc Op de Beeck - schepen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Schafraet Wout - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt – raadslid, 
Kathleen Meeuws – regisseur netwerk gezinsarmoede, 
Ruben Luyckx – sociale zaken, 
Hilde Decorte – ocmw, 
Leen Geudens – manager, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Herstelplan – welzijnsheropleving: coronafonds 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ruben Luyckx toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers verwijst naar de vaccinaties en vraagt hoe deze eventueel kunnen bevorderd worden en welke 
doelgroepen kunnen moeilijk bereikt worden. 

Schepen Luc Op de Beeck verduidelijkt dat morgen data ter beschikking zal gesteld worden vanuit 
Brussel aan de ELZ en deze zal de data ook delen met de betrokken gemeenten. Spijtig dat de data 
vandaag nog niet ter beschikking is. 

Eric Vos wijst even naar een aantal mensen die maar enkele maanden in ons land verblijven zoals bijvoorbeeld 
seizoenarbeiders en vraagt hoe deze kunnen gevaccineerd worden want deze mensen gaan niet eventussendoor 
naar hun thuisland. 

Schepen Luc Op de Beeck kent het probleem en verduidelijkt dat men daar mee aan de slag gaat. 
Bijvoorbeeld de seizoenarbeiders probeert men te bereiken en zal men stimuleren om zich te laten 
vaccineren. Het gaat voornamelijk over mensen die in de bovenste gemeenten van onze ELZ verblijven 
en in Weelde kunnen gevaccineerd worden. Voor deze mensen worden geen extra vaccins voorzien 
maar deze zullen tussen de andere mensen door gevaccineerd worden. Nederlanders met een dubbele 
nationaliteit kunnen gavaccineerd worden, maar de vaccinatie kan niet in België geregistreerd worden 
tenzij deze mensen aangesloten zijn bij een Belgische ziekenkas. Nochtans zal al het mogelijke gedaan 
worden om deze doelgroep toch ook te bereiken. 

Eric Vos vraagt wat er zal gebeuren met alle andere nationaliteiten. 
Dit zal moeten nagevraagd worden. 

Eric Vos is van mening dat de vaccinatiestrategie best aangepast wordt. 
 
Herstelplan – welzijnsheropleving: Covid team - Naar een verhoogde en versnelde inzet van federale en 
Vlaamse steunmaatregelen voor covid 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Ruben Luyckx en Hilde Decorte toelichting bij dit punt.  
Eric Vos verwijst naar de wachtlijst van de Ark en weet dat er mensen zijn die zich niet op die wachtlijst zetten en 
vraagt wat met die mensen dan zal gebeuren ook al komen ze toch ook in aanmerking. 

Deze mensen kunneninderdaad moeilijk pro-actief bereikt worden maar ze kunnen zich wel wenden tot 
het OCMW. 

Eric vos vraagt om dit dan zeker goed te communiceren. 
Schepen Kelly Verheyen voegt aan de uiteenzetting van dit punt toe dat ze onlangs nog een gesprek had met het 
kabinet van minister Lalieux naar de toekomst toe. De minister liet weten een blijvende steun te willen geven en 
zal dit binnen de regering bespreken. In de loop van juli zal de minister ook nog naar het OCMW op bezoek 
komen. 

https://www.turnhout.be


Verslag vergadering Commissie 2 van 16 juni 2021 2 / 3 
Niet goedgekeurde versie – vertrouwelijk te behandelen 
 
 

Eric Vos vindt het alleszins positief dat de schepen de situatie aangegrepen heeft om ook na covid 19 dit onder 
de aandacht te houden. 
 
Convenant met Tejo 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Leen Geudens toelichting bij dit punt. 
Achraf El Yakhloufi is alleszins blij met de investering en de extra middelen. Ook Pauline Ceusters vindt het een 
fantastisch project net als Eric Vos en Jan Van Steenbergen. Deze laatste vraagt tot wanneer de convenant loopt 
en hoeveel de halftijdse tewerkstelling kost.  

De convenant loopt tot 2025 en de halftijdse tewerkstelling bedraagt een 26.000 euro. 
Ook Bart Voordeckers vindt dit een waardevol initiatief en doet een oproep om een duidelijk signaal te geven aan 
de jongeren dat ze terug jong kunnen zijn van zodra alles terug wat normaal gaat worden. Hij is van mening dat 
een duidelijke streep moet kunnen gezet worden onder corona en jongeren de verloren tijd moeten kunnen 
inhalen. 

Schepen Kelly Verheyen vindt dit zeker een goed idee en zal het voorstel ook doorgeven aan haar 
collega Jan Van Otten, schepen van jeugd. 

 
Vraag van raadslid Peter Roes 
Hoe verder met het project Gele Doos? 
Schepen Kelly Verheyen verduidelijkt dat de 65 jarigen in 2022 ook een gele doos zullen ontvangen. De 
apothekers hebben zich als afhaalpunt aangeboden. Er worden ook gesprekken gevoerd met de provincie en 
Vlaanderen om dit initiatief eventueel ook verder uit te rollen. Schepen Kelly Verheyen vindt het alleszins een 
positieve realisatie en dankt hiervoor de seniorenraad. 
 
Vraag van raadslid Jan Van Steenbergen 
We vernemen via pers en sociale media dat er wat problemen rijzen in de vaccinatiecentra van de ELZ 
Kempenland. Daarom had ik graag toelichting gekregen bij volgende vragen. 
- De reservelijst van ELZ Kempenland werd stopgezet en kandidaten worden naar QVAX doorverwezen. 
   Is men te snel geweest bij het aanmaken van deze lijst? Was er een gebrek aan efficiëntie? Betreft het 
   personeelstekort om de lijst optimaal te laten functioneren? 
- We vernemen dat er een tekort dreigt aan gekwalificeerd personeel om de vaccinatie toe te dienen. 
   Hoe wordt hierop ingespeeld? Is dit een trend die ook in andere centra te zien is? Er heerst ook wat 
   wrevel omtrent de vergoedingen. Graag hierover een toelichting. 
- Mensen haken af voor hun tweede spuitje. Ook hier de vraag of dit een landelijk fenomeen is. Bestaat 
  de mogelijkheid of wordt er gedacht de mogelijkheid te onderzoeken om, gezien de nakende vakantieperiode, 
  een vrije keuze te voorzien voor het moment van vaccinatie? 
De website van ELZ Kempenland beantwoordt heel wat vragen, maar volgens mij is een verdere 
toelichting en een up to date stand van zaken door schepen Op De Beeck geen overbodige vraag. 
Schepen Luc Op de Beeck deelt mee dat de reservelijst van de ELZ zeer goed gewerkt heeft. Een 20.000 
personen hebben zich hierop ingeschreven en er werden ongeveer een 2.000 personen hiervan opgebeld. De 
overstap naar de QVAX-lijst laat toe dat mensen zich onder meer ook kunnen aanmelden voor het J&J-vaccin. 
Ondertussen zijn de kinderziektes van de QVAX-lijst ook opgelost en kunnen hiermee ook open sloten ingevuld 
worden. 
Momenteel is er binnen onze ELZ naar de toekomst toe geen structureel tekort. Er werd een extra campagne 
gevoerd die een 50-tal extra personeelsleden heeft opgeleverd. 
In verband met de vergoedingen heeft schepen Luc Op de Beeck geen melding ontvangen.  
Tot slot wijst schepen Luc Op de Beeck er op dat binnen onze ELZ een vrij hoge vaccinatiegraad wordt 
vastgesteld, maar de snelheid natuurlijk afhangt van de leveringen van de vaccinaties. 
Jan Van Steenbergen dankt de schepen voor zijn antwoord. Hij deelt tevens mee dat ook bij hem maar één 
melding is binnen gekomen omtrent de vergoeding. Verder dankt hij de vele vrijwilligers voor hun inzet. 
Ook Eric Vos sluit zich aan bij de felicitaties en verwijst even naar de kans op een noodzakelijke 3de prik na x 
aantal weken en vraagt hoe dit zal georganiseerd worden. 

Schepen Luc Op de Beeck verduidelijkt dat de kans op een derde prik er misschien zit aan te komen 
maar er op dit ogenblik helemaal geen zekerheid is. Men is wel aan het bekijken hoe dit eventueel zal 
kunnen uitgerold worden indien nodig. 
Verder deelt schepen Luc Op de Beeck mee dat hij de felicitaties aan de ploeg zal over maken. 

 
Punten agenda gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 

 
 

 
 



Verslag vergadering Commissie 2 van 16 juni 2021 3 / 3 
Niet goedgekeurde versie – vertrouwelijk te behandelen 
 
 

Jan Van Rompuy 
Commissiesecretaris 


